
 
Muut mahdollisesti esille tulevat asiat 
 
Kunnanvaltuusto 13.02.2023 § 7    
      
 

KunL 95 §:n mukaan valtuusto voi käsitellä asian, joka on mainittu 
kokouskutsussa ja joka on valmisteltu 93 §:n tarkoittamalla tavalla. 
 
Jos asia on kiireellinen, valtuusto voi päättää ottaa asian käsiteltäväkseen, 
vaikka sitä ei ole mainittu kokouskutsussa. Jos asiaa ei ole valmisteltu, 
päätös asian ottamisesta käsiteltäväksi on tehtävä yksimielisesti.   
 

  
Päätös Valtuutettu Santeri Nousjoki teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen koskien 

virkamiesten ja luottamushenkilöiden välistä viestintää. 
 
Valtuutettu Anne Tuomaila luki liitteenä olevan SDP:n valtuustoryhmän 
valtuustoaloitteen koskien kahden vesikuntopyörän hankintaa uimahalliin.  
 
Valtuutettu Matti Sallila teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen koskien 
varhaiskasvatuksen sekä perusopetuksen työntekijöiden suojavaatetuksia. 
 
Valtuutettu Matti Sallila luki liitteenä olevan SDP:n valtuustoryhmän 
valtuustoaloitteen koskien Someturva-palvelun käyttöönottoa. 
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen 
kesäkaudella 2023 rakennettavan monitoimikaukalon jäähdytysputkiston 
asentamisesta.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen 
koskien rakennettavaa ikäihmisten palvelutaloa siten, että talon toiseen 
päätyyn varattaisiin tilat päiväkoti-ikäisille.  
 
Valtuutettu Kauko Issakainen teki liitteenä olevan valtuustoaloitteen 
koskien selvityksen tekemistä kunnan jäänhoitolaite jäämatin 
romuttamisesta.  
 
Kansliapäällikkö kertoi seuraavista ajankohtaisista asioista:  
 
- Osallistuva budjetointi 2023; toimintatapa, jossa asukkaat otetaan mukaan 
yhteisiä verovaroja koskevaan keskusteluun, suunnitteluun ja 
päätöksentekoon. Äänestys 3.-30.4., tulosten julkistus 8.5.2023. 
  
- Ilmoittajansuojelulaki tuli voimaan 1.1.2023; velvoittaa yritykset ja 
organisaatiot tarjoamaan anonyymin kanavan väärinkäytösepäilyjen 
ilmoittamiseen. 
 
- Digiturvalla tulevaan -valmennus valtuutetuille eOppivassa; 
kansliapäällikkö muistutti valmennuksesta 


